



ARTIST: VARIOUS ARTISTS
Title: Friends List Vol. 1
Art. Nr.: EVO025
Release Date: 07.12.2018
Pre-sale: 04.12.2018
Publisher: Evosonic Records
Format: Compilation
Offer: Download

Teaser Deutsch/English (256 Zeichen)

Willkommen zur Friends List Vol. 1. Eine Compilation zusammengesetzt aus Freunden. Einzig und Allein um zu danken und zu verbinden, nicht um zu verdienen. Dank an Andrea Engels, Angie Taylor, Barbaros, Bodo Felusch und Mathias Teichmann.

Welcome to Friends List Vol. 1. A compilation made up of friends. Only and alone to thank and connect, not to earn. Thanks to Andrea Engels, Angie Taylor, Barbaros, Bodo Felusch and Mathias Teichmann.

Beschreibung/Description (1025 Zeichen)

Freundschaft bezeichnet ein auf gegenseitiger Zuneigung beruhendes Verhältnis von Menschen zueinander, dass sich durch Sympathie und Vertrauen auszeichnet. Freundschaften haben eine herausragende Bedeutung für Menschen und Gesellschaften. Schon antike Philosophen wie Aristoteles und Cicero haben sich mit der Freundschaft auseinandergesetzt.

Im übertragenen Sinne bezeichnet Freundschaft ein gutes und oft vertraglich geregeltes oder politisches Verhältnis zwischen Record Labels oder Nationen. Danke BluFin Records, Yellow Tale, Panicroom Records, noreira records, Unvirtual Music und City of Drums.

Der Internationale Tag der Freundschaft (engl. International Day of Friendship) ist ein jährlich am 30. Juli begangener Gedenktag. Ich denke, ab jetzt sollte es der 08. Dezember sein.

Friendship refers to a relationship of people based on mutual affection, which is characterized by sympathy and trust. Friendships are of paramount importance to people and societies. Even ancient philosophers like Aristotle and Cicero have dealt with friendship.

In a figurative sense, friendship is a good and often contractual or political relationship between labels or nations.

Thanks to BluFin Records, Yellow Tale, Panicroom Records, noreira records, Unvirtual Music and City of Drums.

The International Day of Friendship is an annual commemoration on July 30th. I think it should be the 8th of December from now on.

Track List / Infos:

1. Huthamaki-The Truth (Original Mix) - noreira records 043 ©2017
2. Robert Babicz-Lets Be Friends (Original Mix) - BluFin Records 219 ©2018
3. Livio Sandro-Lazy Trip (Original Mix) - Unvirtual Music 058 ©2014
4. The Electronic Advance meets Somnia-Interstellar (Original Mix) - City Of Drums 035 ©2017
5. Barbaros-Mirasol (Original Mix) - noreira records 041 ©2017
6. Ramon Tapia-Bilbao (Florian Meindl Remix) - Yellow Tail 017 ©2008
7. DJ Nasty Deluxe, Mathew Brabham-In the Jungle (Marga Sol&Darles Flow Remix) - City Of Drums 049 ©2018
8. Ramirez Son-Giger (Original Mix) - Yellow Tail 107 ©2018
9. Dj Nasty Deluxe, Mathew Brabham-If You Don T Feel Right (Original Mix) - City Of Drums 034 ©2017
10. Bodo Felusch-Roughstuff (Dub Mix) - Unvirtual Music 015 ©2008
11. Christian Hornbostel-Ohmic (Original Mix) - Panicroom 006 ©2018
12. Citizen Kain-Low Blow (Metodi Hristov Remix) - BluFin Records 205 ©2016
13. Angie Taylor-Dawn (Original Mix) - Panicroom 001 ©2017
14. Various Artists – Friends List Vol. 1 (Chris Maico Schmidt’s Continuous Mix)

<https://evosonic.de/portfolio/evosonic-records-025/>

© Evosonic Records 2018



Chris Maico Schmidt / mike@evosonic.de
Evosonic Radio Vision GmbH & Co. KG
Lankwitzer Straße 19 / 12107 Berlin
T.: +49 2203 5029444 / F.: +49 2203 5029443
evosonic.de

**EVO
SONIC** 
ELECTRONIC MUSIC RECORDS